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PROTOKÓŁ Nr XXVII/2016 
z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu 28 grudnia 2016 r. 
 
Pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dwudzieste siódme w bieżącej kadencji obrady sesji Rady 
Miejskiej. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze  
14 Radnych. W związku z powyższym, stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał 
na sesji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Burmistrz, Pana Zastępcę Burmistrza, Panią 
Skarbnik, Pana Sekretarza, Radnego Rady Powiatu Wiesława Skowrona, Zastępcę Prezesa ZNP Panią 
Marzenę Augustyniak, Dyrektorów jednostek podległych Pana Andrzeja Głogowskiego, Pana Jakuba 
Karpetę i Panią Katarzynę Sorn, oraz Sołtysów. 
 
Pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji 
projektów uchwał w sprawach: 

1. ustanowienia pomnika przyrody, 
2. wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego w budynku Przychodni Zdrowia w Stąporkowie, 
3. odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego, 
4. ustalenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w publicznym przedszkolu lub publicznej innej 

formie wychowania przedszkolnego oraz opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola oraz 
inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone przez Gminę Stąporków. 

Nadmienił że na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 28 grudnia 2016 r. omówiono projekty  
ww. uchwał. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody został wprowadzony do porządku obrad 
w pkt 6 podpunkt i). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego w budynku Przychodni 
Zdrowia w Stąporkowie został wprowadzony do porządku obrad w pkt 6 podpunkt j). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
lokalu użytkowego został wprowadzony do porządku obrad w pkt 6 podpunkt k). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w publicznym przedszkolu lub 
publicznej innej formie wychowania przedszkolnego oraz opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone przez Gminę Stąporków został 
wprowadzony do porządku obrad w pkt 6 podpunkt l). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z Radnych ma jeszcze jakieś uwagi 
bądź propozycje do otrzymanego porządku obrad. W związku z brakiem wniosków odczytał 
proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z XXV i XXVI sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a) wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własnośd gminy położonych w mieście i gminie 
Stąporków, 

b) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
na 2017 rok, 

c) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok, 
d) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ich przebiegu, 
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2016-2026, 
f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2016 rok, 
g) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2017-2026, 
h) uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2017 r. 
i) ustanowienia pomnika przyrody, 
j) wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego w budynku Przychodni Zdrowia w Stąporkowie, 
k) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego, 
l) ustalenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w publicznym przedszkolu lub publicznej innej 

formie wychowania przedszkolnego oraz opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 
oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone przez Gminę Stąporków. 

7. Zapytania i interpelacje radnych. 
8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad sesji. 
 
W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie 14 głosami „za” 
(przy biorących udział w obradach 14 Radnych).  
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 3. Przyjęcie protokołu z XXV i XXVI Sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni otrzymali protokoły, które znajdują się  
w Biurze Rady.  
 
W głosowaniu jawnym protokół z XXV Sesji Rady Miejskiej został przyjęty przez Radnych jednogłośnie 
14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych).  
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
W głosowaniu jawnym protokół z XXVI Sesji Rady Miejskiej został przyjęty przez Radnych 
jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych).  
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Informację Przewodniczącego o działalności 
międzysesyjnej (w załączeniu do protokołu).  
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Pkt. 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
 
Burmistrz Dorota Łukomska podziękowała Pani Skarbnik, za wzorowe prowadzenie finansów Gminy. 
Lata 2015, 2016 oraz rok 2017 zostanie wykonany bez zaciągania kredytów. Jednocześnie Pani 
Burmistrz zapewniła, że zaplanowane inwestycje pomimo, że nie zostały wpisane do projektu 
budżetu zostaną wykonane w bieżącej kadencji. Jednym z najważniejszych wydarzeo pomiędzy 
sesjami było podpisanie preumowy na 11 mln na przebudowę i rozbudowę oczyszczalni ścieków w 
Stąporkowie. Oszczędności jakie pozostaną po ogłoszeniu przetargów zostaną przeznaczone m.in. na 
zaplanowane inwestycje. Niestety nie wszystkie drogi uda się przejąd na rzecz Gminy, remonty części 
z dróg zostanie wprowadzona do budżetu. Zostały zaplanowane również remonty szkół, w IV 
kwartale 2017 zostanie ogłoszony nabór wniosków na oświatę. Zamierzamy złożyd wniosek na 
termomodernizację m.in. gimnazjum w Stąporkowie łącznie z malowaniem Szkoły Podstawowej Nr 2. 
Ogłoszono już konkurs na budowę kanalizacji, w styczniu 2017 roku zostanie złożony wniosek na 
budowę kanalizacji aglomeracji Stąporkowa.  
Pani Burmistrz dodała, że co roku Gmina dokłada do oświaty, w tym roku to kwota 9.130.000,00 zł. 
Największe inwestycje związane z remontami szkół planuje wykonad 2018 roku.  
Podsumowując podziękowała za współpracę i wspólne utworzenie projekt budżetu. 
 
Zastępca Burmistrza Pan Robert Adamczyk odczytał Informację Burmistrza o działalności 
międzysesyjnej (w załączeniu do protokołu). 
 
Pkt. 6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady zostały 
omówione wszystkie projekty uchwał, ponieważ Radni mają je przed sobą nie będą odczytywane. 
 
Pkt. 6. a) Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własnośd gminy 
położonych w mieście i gminie Stąporków. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że po omówieniu projektu uchwały Radni wyrazili 
zgodę na zawarcie umowy dzierżawy na okres 1 roku. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/175/2016 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących 
własnośd gminy położonych w mieście i gminie Stąporków. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. b) Projekt Uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2017 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/176/2016 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
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Pkt. 6. c) Projekt Uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2017 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/177/2016 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. d) Projekt Uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ich przebiegu. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/178/2016 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
i ich przebiegu. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. e) Projekt Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków 
na lata 2016-2026. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/179/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Stąporków na lata 2016-2026. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. f) Projekt Uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2016 rok. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/180/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2016 
rok. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. g) Projekt Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 
2017-2026. 
 
Skarbnik Anna Pisarczyk odczytała Uchwałę Nr 85/II/2016 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach z dnia 24 listopada 2016 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały  
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017–2026 Gminy Stąporków (w załączeniu  
do protokołu). 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
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W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/181/2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stąporków na lata 2017-2026. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. h) Projekt Uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2017 r. 
 
Skarbnik Anna Pisarczyk odczytała Uchwałę Nr 83/II/2016 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach z dnia 24 listopada 2016 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Stąporków na 2017 rok oraz Uchwałę Nr 84/II/2015 VIII Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 24 listopada 2016 roku w sprawie możliwości 
sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Stąporków na 2017 rok (w załączeniu do protokołu). 
 
Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Radna Danuta Jedynak odczytała Opinię 
Komisji o projekcie budżetu Gminy Stąporków na 2017 rok (w załączeniu do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu  
14 grudnia 2016 r. Radny Edward Mazur złożył wniosek, aby w projekcie uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2017 rok środki w wysokości 600 tyś zł przeznaczone  
na remont budynku Urzędu Miejskiego przenieśd na wykonanie niezbędnych remontów szkół zgodnie 
z wnioskami Dyrektorów placówek oświatowych. Pani Burmistrz nie wyraziła na to zgody. 
Dodał, że na dzisiejszej Komisji Pani Skarbnik zwróciła uwagę na zapisy art. 233 pkt. 1 oraz art. 240 
ust 2 ustawy o finansach publicznych. Następnie odczytał: uchwała w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy należy do wyłącznej właściwości organu wykonawczego jednostki samorządu terytorialnego i 
bez jego zgody organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego nie może wprowadzad zmian w 
projekcie uchwały budżetowej. Poprawki mogą byd uwzględniane i wnoszone tylko i wyłącznie przez 
organ wykonawczy  w tym przypadku Burmistrza, ponieważ tylko on jest właściwy do dokonywania 
zmian w swoim autorskim projekcie uchwały budżetowej. Dlatego też głosowanie nad poprawkami 
nieuwzględnionymi przez organ wykonawczy jest bezprzedmiotowe. 
Następnie zapytał Wnioskodawcę czy podtrzymuje swój wniosek. 
 
Radny Edward Mazur na jednej z sesji złożono wniosek o zabezpieczenie w budżecie na 2017 rok 
środków na remonty szkół w naszej gminie, pod którym podpisało się 12 Radnych. Jak się okazało 
Pani Burmistrz nie zabezpieczyła tych pieniędzy, zabezpieczono jedynie 80 tyś na remont łazienek  
w jednej ze szkół. Zabezpieczono natomiast środki na remont budynku Urzędu. Radny stwierdził,  
że budynek jest w dobrym stanie, a pieniądze w pierwszej kolejności powinny zostad przeznaczone na 
szkoły.  
W związku faktem, że Pani Burmistrz nie wyraziła zgody, a zgodnie z odczytaną przez Pana 
Przewodniczącego informacją to Burmistrz musi wyrazid zgodę na przesunięcie środków Radny 
powiedział, że wycofuje swój wniosek. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/182/2016 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków  
na 2017 r. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. i) Projekt Uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
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W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/183/2016 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. j) Projekt Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego w budynku 
Przychodni Zdrowia w Stąporkowie. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/184/2016 w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 
w budynku Przychodni Zdrowia w Stąporkowie 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. k) Projekt Uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu lokalu użytkowego. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/185/2016 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt. 6. l) Projekt Uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego pobytu dziecka w publicznym 
przedszkolu lub publicznej innej formie wychowania przedszkolnego oraz opłat za świadczenia 
udzielane przez przedszkola oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone przez Gminę 
Stąporków. 
 
Radni nie mieli pytao i uwag do projektu uchwały.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XXVII/186/2016 w sprawie ustalenia  czasu bezpłatnego pobytu dziecka 
w publicznym przedszkolu lub publicznej innej formie wychowania przedszkolnego oraz opłat za 
świadczenia udzielane przez przedszkola oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone 
przez Gminę Stąporków. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 min przerwę. 
 
Pkt. 7. Zapytania i interpelacje radnych 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej po przerwie wznowił posiedzenie XXVII Sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Radnych złożył pisemny wniosek, aby oszczędności 
pozostałe w wyniku zakooczonych przetargów w 2017 roku zostały przeznaczone na remonty  
i przebudowę dróg powiatowych na terenie Gminy Stąporków. Dodał że pod wnioskiem podpisali się 
Radni: Tomasz Kurcbart, Jacek Kołodziej, Kacper Dajczer, Sławomir Dąbrowski, Maciej Pokusa, Danuta 
Jedynak, Elżbieta Jóźwik, Elżbieta Kołodziej, Kamil Zielioski, Justyna Polewana oraz Krzysztof Chrzan. 
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Radny Edward Mazur ponownie zgłosił problem zalewania ul. 1 Maja w Stąporkowie na odcinku od 
ul. Dr. Anki do ul. 1000-lecia. Mieszkaocy prosili o interwencję, ponieważ po deszczu jadące 
samochody zalewają chodniki i posesje. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o pilną interwencję w sprawie zalewanej ul. Szkolnej  
w Niekłaniu. Dodał, że po ostatniej interwencji w Powiecie, udrożniono częśd rowu i zrobiono jedynie 
dwa przepusty. Obecnie sytuacja się pogorszyła, ponieważ woda przepływa przez rów i wypływa na 
całą ulicę. 
 
Pkt. 8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych 
 
Burmistrza Dorota Łukomska udzieliła odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych: 
 
Dot. Interpelacji grupy Radnych - zapewniła, że trwają intensywne prace, aby Powiat Konecki do 
swojego budżetu wpisał jak najwięcej dróg powiatowych z terenu Gminy Stąporków. W planie na 
2017 znalazła się tam jedynie ul. Kielecka w Odrowążu, na której realizację Gmina Stąporków 
zabezpieczyła 435 tyś zł. Dodała, że miesiącach IX, X i XI wystąpiła do Radnych Powiatowych i Starosty 
z pismem by uzyskad informacje jakie środki zamierzają przeznaczyd na lata 2017-2018 na drogi 
powiatowe w naszej gminie. Do dnia dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi.  
 
Dot. ul. Szkolnej – zostanie wykonany telefon do Powiatu w sprawie ul. Szkolnej.  
 
Dot. zalewania ul. 1 Maja – zostanie zweryfikowana możliwośd naprawienia przedstawionej usterki.  
 
Pkt. 9. Sprawy różne 
 
W sprawach różnych głos zabrali: 
 
Sołtys Czarnieckiej Góry – zwróciła się do Dyrektora ZGKiM Andrzeja Głogowskiego. Kilka lat temu 
Czarniecka Góra z funduszu sołeckiego wykonała naprawę odcinka wodociągu. Pan Dyrektor 
obiecywał, że jeżeli tylko będą środki zostanie dokooczony ten wodociąg. 
W związku z przeniesieniem przystanku w kierunku Kooskich w okolicy szpitala w Czarnieckiej Górze 
w inną lokalizację, poprosiła o wykonanie w tym miejscu wiaty przystankowej. 
 
Burmistrza Dorota Łukomska – odpowiedziała, że Dyrektor ZGKiM wykona wodociąg jak otrzyma na 
to zadanie fundusze. Gmina planuje wykonad przebudowę wskazanego odcinka wodociągu w 
Czarnieckiej Górze, o ile to będzie możliwe jeszcze w bieżącej kadencji. Ponadto zostanie 
zweryfikowane do kogo należy działka, na której zlokalizowany jest przystanek oraz czy jest 
możliwośd postawienia tam wiaty przystankowej. 
 
Pkt. 10. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad sesji dziękując 
wszystkim za przybycie. Jednocześnie złożył serdeczne życzenia noworoczne. 
 
 
 
Protokół sporządziła      Przewodniczący Rady Miejskiej 
Justyna Głowala      Jacek Kołodziej 


